
Generalforsamling White Hart Danes 14. august 2022. 

17 stemmeberettigede deltager i generalforsamlingen. 

1. Valg af dirigent, samt 2 stemmetællere.

Toni, dirigent, Frank og Jesper stemmetællere.

Nadia referent. 

2. Formandens beretning, samt godkendelse

Magnus præsenterer sig selv og fortæller at WHD har rykket sig fra at være en 
slumrende forening til en aktiv forening med mange sociale tiltag.
I foråret afholdt vi vores første test-fællestur. Det gik godt, hvilket betyder at vi til 
september kan sende 50 afsted på næste fællestur. Der skal planlægges en 
fællestur til foråret. 

Vi har lanceret en øl, den blev en succes  og vi skal tage stilling til om vi skal 
producere øl igen.
Vi er også blevet gode til konkurrencer.
Vi er også blevet gode til at lave podcast, Vi har et stærkt hold på 9-10 mand.
WHD – Tottenham er i fremgang, vi vil rigtig gerne udvide bestyrelsen fra 5-7 mand.
Spørgsmål om medlemstallet: Vi er ca 400 medlemmer nu. Der har været pause 
med opkrævning af kontingent under corona. 

Formandens beretning godkendes.

3. Kassereren redegør for foreningens økonomiske stilling.

Karsten redegør for økonomien, da Bjarke er syg. WHD har en sund økonomi. Der 
er opstået en stor egenkapital, da der ikke har været brugt så mange penge under 
corona. Derfor er der råd til flere tiltag i det kommende år. 
Der rejses kritik fra GF over, at regnskab og budget ikke er sendt ud til 
medlemmerne inden GF. Denne kritik anerkendes og er taget til efterretning. 

4. Behandling af indkomne forslag, herunder vedtægtsændringer.
Der er ikke indkommet forslag til behandling. 
Vedtægtsændringerne:

§5
1. Forslag om at ændre ordlyden således at GF kan afholdes senest 12 måneder 
efter seneste generalforsamling: 15 stemmer for - to undlader at stemme. 

2. Udvidelse af bestyrelsen fra 5 til 7 medlemmer:

15 stemmer for, 1 imod, 1 undlader at stemme. 



§8
Alle stemmer for. 
(vi skal huske at rette §5, så den passer med §8)

5. Vedtagelse af næste års budget.

Godkendt med underskud på 47.000 kr.  med bemærkning om at budgettet og 
regnskab skal sendes ud til alle medlemmer. Såfremt der indkommer indsigelser ud 
fra det udsendte, indkaldes der til ekstraordinær GF.

6. Valg af 4 ordinære bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 1 ordinært 
bestyrelsesmedlem for 1 år. 

Magnus Højer genopstiller
Karsten Larsen genopstiller
Thomas Skov genopstiller
Johannes Michelsen opstiller for 1 år
Mads Gottlieb opstiller for 2 år

Alle er enstemmigt valgt. 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen (for 1 år)

Mikkel Jensen genopstiller
Toni Djurhuus genopstiller

Begge  er enstemmigt valgt

8. Valg af revisorer.
    Ole Møller Andreasen er enstemmig valgt.

9. Valg af revisorsuppleant
    Jesper er enstemmig valgt. 

10. Eventuelt

Frank efterlyser stemning og musik ved kampene på Langebro.

 

Bestyrelsen konstituerede sig efter generalforsamlingen således:

Formand: Magnus Højer 

Næstformand: Nadia Bjerregaard 

Kasser: Bjarke Højgaard 

Social media manager: Mads Gottlieb


